

Aanwezig:

mevrouw M.C. Slaets-Sonneveldt	voorzitter
de heer A.M. Brouwers	lid
de heer F.M.J. Biemans	lid
de heer T.M. van Delden	lid
mevrouw V. van Schaijk	plv. lid
de heer H.J.G. Maas	lid
de heer M.L.C. Spoorendonk	lid
de heer J.C.M. Verschuren	lid
de heer J. Sprengers	plv. griffier

Afwezig:

De heer M.L.M. van Heijnsbergen	griffier
De heer H. Maas	lid

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. Zij meldt dat de heer H. Maas zich heeft afgemeld en wordt vervangen door mevrouw Van Schaijk.

2. Vaststelling van de agenda

De agenda wordt vastgesteld conform concept.

3. Spreekrecht

Er hebben zich drie sprekers gemeld. De heer M. van Dinther wil bij agendapunt 7 inspreken namens Radio Kontakt. De heer H. van Schijndel wil inspreken namens Sint Nicolaascomité Beek en Donk, ook bij agendapunt 7. Mevrouw B. Biemans wil namens Sparta 25 inspreken bij agendapunt 8.

4. Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering van 25 augustus 2015

De besluitenlijst wordt conform concept vastgesteld. Wethouder Briels beantwoordt een vraag over de toezegging van de aanvraag van mevrouw Beyers. De aanvraag is afgehandeld. Deze toezegging kan worden afgevoerd.

5. Ingekomen stukken en mededelingen

Mevrouw Buter informeert de commissie over de voortgang Verordening Tegenprestatie. Er is een participatiecoach aangesteld voor Laarbeek en Gemert-Bakel samen. Wethouder Buter informeert de commissie nog nader schriftelijk over de aanstelling. Zij informeert de commissie verder nog over besluitvorming inzake minimaregelingen, draagkrachtregeling kostwinnersregeling. Wethouder Briels informeert de raad over besluitvorming op het gebied van "zorg dichterbij". Dit wordt over geheel Laarbeek uitgerold. Gevraagd wordt dit de volgende keer op de agenda van de commissie te plaatsen als agendapunt. Dit zal aan het presidium worden voorgelegd.

6. Presentatie over de vorming van het werkbedrijf Atlant de Peel

De heer Woltring en de heer Van de Ven van de Atlant Groep geven een presentatie over de vorming van het Werkbedrijf. Gevraagd wordt om op een simpele wijze e.e.a. te verwoorden in het raadsvoorstel. Dit lijkt een lastige opgave. Tevens wordt gevraagd de onderliggende stukken, gelet op de hoeveelheid, voorafgaande aan het raads- en commissievoorstel beschikbaar te stellen voor de raads- en commissieleden. De portefeuillehouder zal hiervoor zorgdragen. Er worden vragen gesteld over solidariteit, gemeentelijke autonome verantwoordelijkheid en regionale samenwerking, taak werkbedrijf, taak werkgeversplein, kosten, uitstroom, risico's.

7. Voorstel tot vaststelling van het "Subsidieprogramma Maatschappelijk Domein 2016-2019"

De heer Van Dinther spreekt in namens Radio Kontakt . Hij dringt aan op een hogere subsidie voor zijn organisatie. Hij benadrukt het belang van zijn organisatie. Aanvullende verklarende vragen van commissieleden worden beantwoord. De heer Van Schijndel spreekt in namens Sint Nicolaascomité Beek en Donk. De subsidie voor zijn comité is verlaagd. Hij vraagt om een meer rechtvaardige verdeling over de kernen. De heer Spoorendonk vindt dat een andere verdeelsleutel gerechtvaardigd is.

De heer Verschuren heeft al eerder voorstellen gedaan, maar mist deze nog steeds in het huidige subsidieprogramma. Waarom is daar niet naar gekeken? Bijvoorbeeld 10% extra bij tegenprestatieactiviteiten. Hij vraagt ook om een andere toonzetting in de correspondentie richting subsidienten.

Mevrouw Van Schaijk is tevreden met het voorstel. Ook met het voorstel om extra subsidie te verstrekken indien men meer activiteiten uitvoert. Ze vindt dat het huidige systeem gehandhaafd dient te worden.

De heer Brouwers vraagt aandacht over overlap en voor een verschil in benadering tussen OLT en Theater Lieshout. De een betaald eigen huisvestingskosten en een ander niet. Hij mist subsidie voor carnabeats. Hij twijfelt aan de voorgestelde systematiek in cluster 4, hij ziet liever een collectieve aanpak.

De heer Biemans kan zich in het voorstel vinden. Wellicht kan er nog een bijstelling plaatsvinden voor het Sint Nicolaascomité en Radio Kontakt.

Wethouder Briels begint met de opmerking dat eerder door de commissie gesproken is over en ingestemd is met de gekozen uitgangspunten. Dit programma is daarop gebaseerd. Het belang van Radio Kontakt wordt erkend. Maar we doen al genoeg conform eigen norm omroepen. Wat betreft de subsidie aan het Sint Nicolaascomité, het voorstel is conform eerder gemaakte afspraken met de commissie. Het voorstel van de heer Verschuren om 10% meer subsidie te verstrekken bij tegenprestatie gaat hij bespreken met verenigingen. Stichting muzikeducatie moet conform de regels nog even wachten. Er wordt al een andere instelling gesubsidieerd. Wel wordt naar een alternatief gezocht. De wijze waarop vermogensvorming van invloed is op de subsidie zal in voorkomende gevallen besproken worden met de betreffende instelling, waarbij de wijze van ontstaan vermogen meegenomen wordt. De projectsubsidies zijn gekoppeld aan het Wmo Beleidsplan en hij zal daar creatief mee omgaan. Overlap wil men voorkomen door er over te spreken in het project "Zorg dichterbij". Wat betreft het Openlucht Theater Mariahout en

het dorps huis theater is het verschil tussen beiden nu net aanleiding geweest om de subsidie voor het OLT met 100% te verhogen.

Wethouder Briels zegt toe nog eens te gaan praten met de vier Sint Nicolaascomités. Hij onderkent overigens dat er, vaak historisch verklaarbare, verschillen zijn in subsidies, die niet goed te onderbouwen zijn.

De commissie adviseert het voorstel als bespreekstuk te agenderen voor de komende raadsvergadering.

8. Motie PNL Groot onderhoud sportvelden

Mevrouw Biemans spreekt namens Sparta 25. Zij willen graag een nieuw kunstgrasveld. Sparta 25 zit met een capaciteitsprobleem en de onderhoudsstaat van het hoofdveld is slecht. Zij merkt op dat Sparta al heel veel zelf doet, maar dat de aanschaf van een kunstgrasveld de mogelijkheden van Sparta 25 te boven gaat. Aanvullende vragen worden beantwoord.

De heer Brouwers merkt op dat zijn partij de budgettair neutraliteit-eis wil loslaten in dit geval. Hij vraagt waarom er niets gereserveerd wordt voor groot onderhoud. Wellicht wordt de ingediende motie anders geformuleerd.

Ook de heer Verschuren heeft veel vragen; waarom wordt er niets gereserveerd? Waar zouden incidentele middelen vandaan moeten komen? Is er geen beleid voor onderhoud aan andere gebouwen en eigendommen? Klopt de berekening van Sparta 25? Wat vindt het college van het praatstuk dat is ingediend door PNL?

Mevrouw Van Schaijk merkt op dat zij twijfelt aan het capaciteitsprobleem zoals Sparta 25 dat schetst. Ook de slechte staat van onderhoud herkent zij niet. Zij is geen voorstander van potjes. Voorkomende problemen worden, zoals altijd, wel opgelost. Zijn er geen andere oplossingen voor Sparta 25, bijvoorbeeld bij andere verenigingen?

De heer Biemans wil vasthouden aan budgettair neutraal.

Wethouder Buter verduidelijkt het systeem van budgettair neutraal en de wijze van onderhoud. Zij wil eerst investeren/vervangen als dat echt nodig is. Op dit moment ontbreekt volgens haar deze noodzaak. Hoewel zij de problematiek bij Sparta 25 best inzielt, geven de rapporten aan dat de velden nog niet vervangen hoeven te worden. Nu de noodzaak om vervangingen en/of uitbreidingen te doen niet aangetoond is, voelt zij er weinig voor om aan het verzoek van Sparta 25 tegemoet te komen.

Desgevraagd verzoekt de heer Brouwers om afdoening van de motie zoals die eerder is ingediend.

9. Stand van zaken voorzieningsclusters

De heer Brouwers merkt op dat hij in een later tijdstip nog terug wil komen op het antwoord over inzage in de kosten voorzieningsclusters.

10. Stand van zaken transitie Peel 6.1

De heer Verschuren hoort dat er veel klachten zijn over afhandeling verzoeken bij de Wmo. Hij wil er iets aan gaan doen. Hij vraagt de wethouder om actie te ondernemen. Het gaat over communicatie naar mantelzorgers en inleving in problematiek. Wethouder Briels pakt dit op.

11. Rondvraag

De heer Verschuren vraagt naar een subsidie voor een kerstfair in Lieshout, die toegezegd is maar niet doorgaat. Wethouder Briels antwoordt dat dit inmiddels is hersteld.

De heer Brouwers vraagt of er al actie ondernomen is voor de huisvesting van statushouders/asielzoekers. Hij vraagt wat de wethouder gedaan heeft. Wethouder Buter antwoordt dat er een afspraak is gemaakt met Wocom en Vierbinden. Nadere informatie volgt. Wethouder Briels heeft nog een mededeling. Hij verwacht een oplossing gevonden te hebben voor het Sint Nicolaascomité Beek en Donk en zal hier voor de behandeling in de raad nog op terugkomen.

12. Sluiting

Om 23.15 uur sluit de voorzitter de vergadering.

Aldus vastgesteld in de vergadering van 17 november 2015.

De griffier,

De voorzitter,

M.L.M. van Heijnsbergen

A.G.M. van de Wijdeven